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Rada Miejska w Prudniku 

Radni-Sesja 

Protokół nr LXXXIX/2024 

 
Integralną częścią protokołu jest transkrypcja z obrad sesji. 
/transkrypcja stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

LXXXIX Sesja w dniu 29 lutego 2024 r.  

Obrady rozpoczęto 29 lutego 2024 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 15:29 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Katarzyna Rożek 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 19 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że obrady sesji są transmitowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn 

Informacji Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: www.bip.prudnik.pl i stronę internetową 

www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni 

wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust.1c Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 
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w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w 

sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. 

Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje 

się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

Przewodnicząca Rady przywitała radnych i zaproszonych gości – zgodnie z pkt. 1 

transkrypcji, która jest integralną częścią protokołu. 

 

2) Zmiana porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska poinformowała o wniosku w sprawie zmiany porządku 

obrad. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad:  

a) projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1529 a). 

b) projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Prudnik do 

partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Wspólna przygoda na pograniczu” w 

ramach Funduszu Małych Projektów w Euroregionie Pradziad Interreg Czechy - Polska 2021-

2027 (druk nr 1535) . 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

sprzedaży nieruchomości (druk nr 1529 a).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (1) 

Rafał Bolibrzuch 

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Rzepiela 

NIEOBECNI (5) 

Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego 

projektu pn. „Wspólna przygoda na pograniczu” w ramach Funduszu Małych Projektów w 

Euroregionie Pradziad Interreg Czechy - Polska 2021-2027 (druk nr 1535) .  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, 

Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Rzepiela 

NIEOBECNI (5) 
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Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Radny Zygmunt Trojniak zgłosił wniosek formalny o  przeniesienie punktu 13 Informacja 

Zarządu Spółki Zakładu Usług Komunalnych o realizacji zaleceń wynikających z kontroli 

przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Prudniku Za punkt 9. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny o przeniesienie punktu 13 Informacja Zarządu Spółki Zakładu Usług 

Komunalnych o realizacji zaleceń wynikających z kontroli przeprowadzonej przez Komisję 

Rewizyjną Rady Miejskiej w Prudniku Za punkt 9.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, 

Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (2) 

Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Isalska 

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Rzepiela 

NIEOBECNI (5) 

Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak zgłosił autopoprawki do projektów uchwał w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Prudnik na rok 2024 (druk nr 1520) oraz do projektu uchwały 

zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024-2027 (druk nr 

1521). 

Zmiany omówiła Skarbnik Wioleta Zator. 

/zgodnie z pkt. 1 transkrypcji/ 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek w sprawie wprowadzenia autopoprawki do druku nr 1520..  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 5 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek w sprawie wprowadzenia autopoprawki do druku nr 1521..  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, 

Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (5) 

Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 
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Wobec powyższych glosowań zmiany zostały wprowadzone. 

 

3) Przyjęcie protokołu z LXXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Prudniku 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LXXXVIII sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 30 stycznia 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Prudniku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, 

Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (5) 

Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak przedstawił informację. 

Informacja z działalności Burmistrza Prudnika za okres od 31 stycznia do 29 lutego 2024 r. Z 

ważniejszych spraw należy wymienić: 

1. Informuję, że w dniu 5 lutego w Urzędzie Miejskim w Prudniku rozpoczęła się kontrola 

kompleksowa gospodarki finansowej gminy.  Planowane zakończenie kontroli zostało 

wskazane na dzień 22 marca 2024 roku. Ostatnia kontrola miała miejsce w 2020 roku. 

2. W dniu 22 lutego w Urzędzie Miejskim w Prudniku  odbyło się  spotkanie z 

przedsiębiorcami prowadzącymi działalność gospodarczą przy ulicy Meblarskiej. Spotkanie 

dotyczyło organizacji ruchu na ulicy Meblarskiej w Prudniku w związku z pismem 

pracowników firmy Steinpol oraz  blokowaniem tej drogi  przez samochody ciężarowe 

dojeżdżające do elewatora oraz placu manewrowego zlokalizowanego przed Fabryką Mebli. 

Jako zarządca drogi ulicy Meblarskiej zaprosiłem  przedstawicieli tych firm  celem 

zapoznania się z problemem, a przede wszystkim znalezienie rozwiązania 

satysfakcjonującego przedsiębiorców działających przy ulicy Meblarskiej.   Ustalono że 

najlepszym rozwiązaniem będzie zmiany stałej organizacji ruchu, która  polegać będzie  na 

wprowadzeniu dwóch znaków po obu stronach jezdni b36 zakaz postoju i zatrzymywania 

powyżej 2 godzin. Takie rozwiązanie będzie wprowadzone  testowo, a jeżeli przyniesie 

oczekiwane efekty  dla użytkowników tej drogi, trwać będzie do czasu jej przebudowy. 

3. 12 lutego w naszym Urzędzie gościłem Wiceprezesa Katowickiej Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej w Podstrefie w Gliwicach pana Jacka Bialika oraz przedstawicieli  Inwestora, 

o którym wcześniej Państwa informowałem, a który prowadzi działalność w  branży 

budowlanej. Przypomnę, że na ostatniej sesji Rady podjęta została uchwała o zbyciu blisko 4 

hektarów gruntu przy ulicy Przemysłowej. Ustaliłem z Zarządem Strefy harmonogram 

przygotowania nieruchomości do sprzedaży, zlecona została już  przez Strefę wycena 

nieruchomości, a inwestor przystępuje do wykonania projektu i załatwienia spraw formalnych 

w tym środowiskowych. Ze względu na wartość transakcji i terminy instrukcyjne wskazane w 

ustawie o gospodarce nieruchomościami liczę, że do sprzedaży terenu dojdzie najwcześniej  

w miesiącu lipcu bieżącego roku. Będzie to największa sprzedaż terenu w naszej strefie 
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gospodarczej, a także największa inwestycja na tym obszarze.  Inwestor ma zapewnione 

finansowanie inwestycji. 

4. Zgodnie z postanowieniem Nr 46/2024 Komisarza Wyborczego Opole II - siedziba 

Obwodowej Komisji Wyborczej Nr 1 dotychczas mieszcząca się w budynku Zespołu Szkół 

Medycznych przy ulicy Piastowskiej 26 została przeniesiona do obiektu Hali Sportowej przy 

ul. Kościuszki 22 – naprzeciw Sądu, obok sklepu Biedronka. Nieznaczne zmiany, które z 

Radą konsultowałem zostały wprowadzone również w okręgach wyborczych Nr 1 i Nr 2. Tak 

więc od wyborów zarządzonych na dzień 7 kwietnia 2024 roku mieszkańcy ulic: Dworcowa, 

Kolejowa od Nr 36 do końca, Kołłątaja, Kościuszki numery nieparzyste od Nr 1 do Nr 7 i 

numery parzyste od nr 2 do Nr 22, Kwiatowa, Maków, Nyska, Ogrodowa, Piastowska, Plac 

Wolności, Emilii Plater, Słowicza, Topolowa głosują w lokalu przy ulicy Kościuszki 22. 

Nowy lokal wyborczy jest dostosowany do potrzeb osób niepełnosprawnych. Na tą 

okoliczność do każdego użytkownika mieszkania w okręgu Nr 1 została przekazana pisemna 

informacja o wprowadzonych zmianach. Również w Mieszkowicach w związku z remontem 

Wiejskiego Domu Kultury siedziba obwodowej komisji wyborczej została przeniesiona do 

świetlicy Ochotniczej Straży Pożarnej w tej miejscowości. Informuję również, że w siedzibie 

naszego Urzędu  w jedenastoosobowym składzie rozpoczęła pracę Miejska Komisja 

Wyborcza powołana przez  Komisarza Wyborczego II w Opolu. Wybory samorządowe 

zostały zarządzone na dzień 7 kwietnia 2024 roku. 

5. W dniu 22 lutego  przesłałem do Banku Gospodarstwa Krajowego wniosek  o udzielenie 

wsparcia finansowego z Funduszu Dopłat w ramach realizacji przez Bank Gospodarstwa 

Krajowego rządowego programu budownictwa komunalnego. Wniosek opiewa na kwotę 3 

990 611,41zł. i  dotyczy budowy budynku z 32 mieszkaniami na wynajem w ramach 

Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej.  

6. Pragnę poinformować Państwa radnych o trwających kolejnych  konsultacjach społecznych 

projektu dokumentu „Gminny Programu Rewitalizacji Gminy Prudnik do 2030 roku”. 

Konsultacje zostały ogłoszone za pośrednictwem wszystkich dostępnych kanałów 

komunikacji : tj na stronie internetowej Gminy Prudnik, Biuletynie Informacji Publicznej, na 

portalu społecznościowym, poprzez ogłoszenie na tablicy ogłoszeń i trwać będą w terminie 30 

dni od ich ogłoszenia i termin ich zakończenia określono na dzień 8 marca br.  

Konsultacje prowadzone są w formie: formularza uwag stanowiącego załącznik do 

zarządzenia Burmistrza w przedmiotowej sprawie, ankiety on-line dostępnej pod linkiem 

zawartym w tym ogłoszeniu oraz spotkania otwartego które odbyło się w dniu 22 lutego br., o 

godz. 17.00 w Prudnickim Ośrodku Kultury i Biblioteki Publicznej w Prudniku. 

Zachęcam  do zapoznania się – z prezentowanym w projekcie „Gminnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Prudnik do 2030 roku”  punktem widzenia rozwoju i kształtowania 

kierunków rozwoju miasta Prudnika oraz zgłaszania do niego ewentualnych uwag.  

Wyniki konsultacji zostaną opublikowane za pośrednictwem strony internetowej Gminy w 

Biuletynie Informacji Publicznej oraz na tablicy ogłoszeń Urzędu Miejskiego w Prudniku. 

Zgodnie z procedurą zawartą w ustawie o rewitalizacji po zakończeniu procesu konsultacji 

społecznych nastąpi opiniowanie projektu Gminnego Programu Rewitalizacji przez – aż - 26 

podmiotów zewnętrznych (m.in. Wojewodę, Marszałka, organy wojskowe, ochrony granic 

oraz bezpieczeństwa państwa, wojewódzkiego inspektora sanitarnego, operatorów sieci 

uzbrojenia terenu, regionalnego dyrektora ochrony środowiska, wojewódzkiego konserwatora 

zabytków).   

Planuję, iż na przełomie miesiąca marca/kwietnia br pod obrady Rady Miejskiej 

przedstawiony zostanie projekt uchwały Rady Miejskiej w Prudniku w sprawie uchwalenia 

„Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Prudnik do 2030 roku”. 
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Przyjęcie „Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Prudnik do 2030 roku” uruchomi proces 

związany z rewitalizacją wyznaczonego obszaru poprzez realizację pakietu podstawowych 

oraz uzupełniających przedsięwzięć rewitalizacyjnych.  

Realizacja podstawowych i uzupełniających przedsięwzięć rewitalizacyjnych, przyczyni się 

do rozwiązania zdiagnozowanych zjawisk kryzysowych w sferze społecznej, a także 

związanych z nimi problemów występujących w sferze gospodarczej, środowiskowej, 

przestrzenno-funkcjonalnej i technicznej, co przełoży się w sposób bezpośredni na 

podniesienie jakości życia mieszkańców.  

Pragnę nadmienić, iż Gmina Prudnik jako jedna z nielicznych w województwie opolskim 

opracowała samodzielnie trudny merytorycznie, multidyscyplinarny i bardzo obszerny 

dokument. 

Raz jeszcze bardzo proszę i zachęcam mieszkańców naszej Gminy do zgłaszania swoich 

uwag do projektu dokumentu „Gminny Programu Rewitalizacji Gminy Prudnik do 2030 

roku”. 

 7. Informuję, że zgodnie z ustawą Prawo zamówień publicznych ogłoszono lub 

rozstrzygnięto następujące postępowania przetargowe: 

1) w dniu 09.02.2024 r. podpisano umowę na: Renowację zabytkowej kapliczki przy ul. 

Wiejskiej w Prudniku z firmą: Kontrapost Konserwacja Zabytków Urszula Girtler, ul. 

Żołnierzy II Armii WP 1, 68-131 Witoszyn na kwotę 429 270,00 zł. 

2)rozstrzygnięto przetarg na: Przebudowę dróg ul. Ogrodowej, Chrobrego i Kochanowskiego 

w Prudniku. Najkorzystniejszą ofertę złożyło Przedsiębiorstwo  Robót Drogowych 

„Prószków” Sp. z o.o., ul. Wiejska 6, 46-060 Folwark na kwotę 6 027 000,00 zł. 

3)ogłoszono przetarg na: Remonty dróg gminnych. Termin składania ofert upłynął 21.02.2024 

r. Przetarg unieważniono, gdyż w postepowaniu nie  złożono żadnej oferty. 

4)ponownie ogłoszono przetarg na: Remonty dróg gminnych. Termin składania ofert 

13.03.2024 r. 

8. Informuję, że  zgodnie ze strategią Spółki Zakład Usług Komunalnych prowadzona jest 

modernizacja parku maszynowego, a poprzez to  podnoszenie jakości wykonywanych usług i 

ograniczania kosztów. W ostatnich dniach Spółka zakupiła miejski odkurzacz GLUTTON 

2211, który  jest narzędziem bezemisyjnym – przyjaznym dla środowiska, do sprzątania 

chodników, uliczek, parków, rynków , wszędzie, gdzie zamiatanie ręcznie jest niepraktyczne i 

nieefektywne. Zapewnia 4 krotnie szybsze sprzątanie niż zamiatanie ręczne. 

Bardzo wąski- szerokość 75cm, Glutton może pracować wszędzie. Jest bardzo łatwy w użyciu 

i oferuje znakomitą długość działania - 8 godz. Dzięki wysokiej wydajności filtracji (18m2), 

nie emituje żadnych pyłów do atmosfery. 

Glutton to mobilny odkurzacz odpadów, samobieżny, bardzo łatwy w obsłudze , jest w stanie 

zebrać wszystkie rodzaje odpadów, które mogą przejść przez rurę ssącą o średnicy 12,5 cm. 

Własny napęd do jazdy do przodu i do tyłu sprawia, że bardzo łatwo można go prowadzić 

jedną ręką , panel kontrolny znajduje się w zasięgu ręki operatora. Skutecznie sprząta odpady 

przemysłowe i miejskie jak papier, paczki po papierosach i niedopałki, puszki, rozbite szkło, 

plastik, butelki plastikowe, odchody psów, opadłe liści, odpady z drewna metalu itd.. 

Odkurzacz  w wersji z napędem na baterie elektryczne ( ładowane 220 V )  , pokonuje 

wzniesienia do 25 %. Wyposażony w wyłącznik awaryjny, dwustronny wysięgnik do 

sterowania ( dla prawo- i leworęcznych ), światło ostrzegawcze, 

wskaźnik czasu pracy i poziomu naładowania baterii, podwójną izolację akustyczną,  

standardowy kontener - 240 litrowy na śmieci . 

Zakupiony  za kwotę 55000,00zł. brutto, przy uzyskaniu dotacji z Powiatowego Urzędu Pracy 

(kwota dofinansowania wyniosła 36,500zł. brutto). 
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9. Agencja Sportu i Promocji w Prudniku złożyła 4 projekty w ramach Funduszu Małych 

Projektów w Euroregionie Pradziad realizowanym ze środków INTERREG Czechy-Polska 

2021-2027.  Nabór po polskiej stronie na działania miękkie na rzecz współpracy między 

instytucjami i mieszkańcami pogranicza (Priorytet 4). Projekty złożone przez Agencję, to: 

1) Poczuj magię świąt – projekt zakłada organizację Jarmarku Bożonarodzeniowego w 

Prudniku, jest to projekt wspólny z MIKS Krnov, który po swojej stronie planuje organizację 

tradycyjnej wioski bożonarodzeniowej. Całkowita wartość projektu po polskiej i czeskiej 

stronie: 54 214,98 € (dofinasowanie w kwocie 43 371,98€), ramy czasowe: 1.06 do 

31.12.2024 r. 

2) Ludowi artyści dla tradycji – zakłada organizację Wystawy Twórców Ludowych i 

Rzemiosła Artystycznego Pogranicza Polsko-Czeskiego w 2025 roku. Całkowita wartość 

projektu: 35 175,87 € (dofinansowanie w kwocie 28 140,70€), ramy czasowe: 01.01 do 

31.07.2025 r. 

3) Aktywni razem – zakłada organizację wydarzeń sportowo-rekreacyjnych w 2024  i 2025 

roku, m.in. otwarte zawody lekkoatletyczne, piknik na zakończenie wakacji, maraton fitness, 

papierzaki, festiwal dmuchańców i turystyczny rajd rowerowy. Całkowita wartość projektu: 

25 165,45 € (dofinansowanie w kwocie: 20 132,36 €), ramy czasowe: 01.07.2024 r. – 

30.05.2025 r. 

4) Basket łączy – zakłada organizację prudnickiej amatorskiej ligi koszykówki pn. „Prudnicka 

NBA” z udziałem drużyn z Czeskiej Republiki oraz Turnieju Streetballa, czyli koszykówki 

ulicznej 3x3. Całkowita wartość projektu: 25 655,00 € (dofinansowanie w kwocie: 20 524,00 

€), ramy czasowe: 01.09.2024 r. do 31.07.2025 r. 

Pozyskane środki w przedstawionych kwotach wzbogacą ofertę promocyjną i sportową naszej 

gminy. 

10. Agencja Sportu i Promocji w Prudniku jest organizatorem Biegu Tropem Wilczym ku 

Pamięci Żołnierzy Wyklętych. Bieg ma na celu oddanie hołdu żołnierzom polskiego 

podziemia antykomunistycznego i antysowieckiego działającego w latach 1944-1963 w 

obrębie przedwojennych granic RP. 

Bieg odbędzie się w najbliższą niedzielę 3 marca 2024 r. na terenie Prudnickiego Lasu. Start i 

meta zostały zaplanowane na parkingu przy Sanktuarium Św. Józefa. Trasa symboliczna to 

1963 m  ( rok w którym zginął ostatni poległy w walce Żołnierz Wyklęty- Józef Franczak ps. 

Lalek) poprowadzi drogą asfaltową, a trasa 5 km drogami leśnymi. Limit miejsc został bardzo 

szybko wyczerpany, co świadczy o zamiłowaniu Prudniczan do sportów biegowych, ale i 

chęci upamiętniania historycznych wydarzeń. 

11. W związku z nadchodzącym Dniem Kobiet Agencja Sportu i Promocji w Prudniku 

organizuje Maraton Fitness, który odbędzie się w sobotę 9 marca w hali sportowej 

Kompleksu Sójka. Serdecznie zapraszam na wydarzenie. Szczegóły na stronie internetowej 

Agencji i w social mediach ASiP. 

12. Ruszyły zapisy dla wystawców chcących wziąć udział w Jubileuszowej 25. Wystawie 

Twórców Ludowych i Rzemiosła Artystycznego Pogranicza Polsko-Czeskiego, która 

odbędzie się jak co roku na początku czerwca. Udział dla twórców ludowych i rzemieślników 

jest standardowo bezpłatny. 

Wystawa ma 25-letnią tradycję i od lat cieszy się ogromnym zainteresowaniem zarówno ze 

strony twórców ludowych, jak i odwiedzających. Już dzisiaj zapraszam Państwa do udziału w 

tym wydarzeniu. 

13. Agencja Sportu i Promocji w Prudniku rozpoczęła przygotowania do wykonania 

oświetlenia stadionu sportowego przy ul.  Włoskiej. Obecnie wyłoniono wykonawcę na 

opracowanie dokumentacji technicznej. Firma Eltrix Dariusz Iżycki, Jerzy Dźwigała sp. 

jawna będzie odpowiedzialna za opracowanie dokumentacji oraz uzyskanie wszelkich 

pozwoleń związanych z wykonaniem zadania.  
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14. W minionym miesiącu została podpisana umowa na wykonanie monitoringu obiektów 

zarządzanych przez Agencję Sportu i Promocji w Prudniku. Prace zostały zaplanowane w 

obiekcie Wiejskiego Domu Kultury w Łące Prudnickiej, na boisku sportowym oraz w 

budynku klubowym (amfiteatrze) w Moszczance oraz na hali sportowej przy ul. Łuczniczej w 

Prudniku zarówno wewnątrz jak i na zewnątrz. Montaż instalacji zostanie zakończony w 

marcu br.   

15. Trwają przygotowania do wykonania wiosennych zabiegów pielęgnacyjnych na boisku 

sportowym w Łące Prudnickiej oraz na stadionie sportowym przy ul. Włoskiej. Prace obejmą 

wykonanie aeracji otworowej, piaskowanie, szczotkowanie, dosiew nasion trawy. 

Zakończenie zadania zostało zaplanowane do końca marca br. i jest uzależniony od 

panujących warunków atmosferycznych. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Grzegorz Zawiślak 

- Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Pawlinów 

/zgodnie z pkt. 2 transkrypcji/ 

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy 

sesjami. 

Przewodnicząca rady Alicja Isalska poinformowała, że w programie esesja znajduje się 

sprawozdanie, z którym można się zapoznać. 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miejskiej w Prudniku z działań podejmowanych w 

okresie od 30 stycznia 2024 r. do 29 lutego 2024 r. 

1. W dniu 31 stycznia 2024  r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej 

w Prudniku podjęte na LXXXVIII sesji Rady w dniu 30 stycznia 2024 r., celem przekazania 

ich do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu.   

2. Zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym przekazałam 

Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w Prudniku złożone 

na sesji Rady Miejskiej oraz interpelacje składane pomiędzy sesjami.  

3. 13.02. 2024 r  brałam udział w spotkaniu „Meeting sieciujący w ramach forum biznesu i 

edukacji” wpisujący się w realizowany przez Samorząd Powiatu Prudnickiego projekt: 

„Wsparcie rozwoju nowoczesnego kształcenia zawodowego, szkolnictwa wyższego oraz 

uczenia się przez całe życie.” 

/zgodnie z pkt. 3 transkrypcji/ 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych 

W programie esesja znalazły się odpowiedzi na następujące interpelacje: 

1) 3-2024 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie utwardzenia drogi wewnętrznej na 

dz. 1964/41 obręb Prudnik 

2) 4-2024 interpelacja radnego Tomasza Wisły dot. uszczegółowienia poziomu wynagrodzeń 

nauczycieli 

3) 5-2024 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie możliwości wsparcia 

działalności gastronomicznej (baru mlecznego) poprzez użyczenie lokalu 

4) 6-2024 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie wystosowania pisma do 

firmy odpowiedzialnej za hulajnogi o utrzymanie ładu w ich zakresie 

5) 7-2024 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie utworzenia w budynku 

starego basenu miejsca, gdzie można będzie realizować zadanie lecznicze poprzez ćwiczenia 

korekcyjne w wodzie 

6) 8-2024 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie wykonania remontu 

murku cmentarnego 
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7) 9-2024 interpelacja radnej Ludmiły Lisowskiej w sprawie możliwości wparcia 

przedsiębiorcy prywatnego w zakresie utworzenia baru mlecznego na terenie Prudnika 

8) 10-2024 interpelacja radnej Ludmiły Lisowskiej w sprawie wprowadzenia na terenie całej 

gminy Prudnik bezpłatnej komunikacji miejskiej oraz wystąpienie o dofinansowanie z 

rządowych funduszy rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej 

9) 11-2024 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie pilnego wykonania 

prac remontowych tj. wymiany schodów przy obiekcie wieży Woka 

10) 12-2024 interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie poprawy nawierzchni drogi 

gminnej w miejscowości Chocim 

11) 13-2024 interpelacja radnego Zygmunta Bochenka w sprawie wiaty przystankowej 

12) 14-2024 interpelacja radnej Urszuli Rezpiela w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały 

Rady Miejskiej w Prudniku w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego miasto Prudnik podjętej 30 stycznia 2024 r. 

 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby się odnieść do 

udzielonych odpowiedzi? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

- Zygmunt Bochenek 

- Stanisław Mięczakowski 

- Stanisław Mięczakowski (Ad Vocem) 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/zgodnie  z pkt. 4 transkrypcji/  

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dorota Szmulik 

- Ludmiła Lisowska 

/zgodnie  z pkt. 5 transkrypcji/ 

 

6. Rozpatrzenie informacji nt. działalności rzeczowej i finansowej Środowiskowego Domu 

Samopomocy za 2023 rok. (druk nr 1516) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

- Tadeusz Piątkowski 

- Ludmiła Lisowska 

- Dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy Tadeusz Piątkowski 

/zgodnie  z pkt. 6 transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie informacji nt. działalności rzeczowej i finansowej Środowiskowego Domu 

Samopomocy za 2023 rok. (druk nr 1516).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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BRAK GŁOSU (1) 

Ryszard Czeczel 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, Katarzyna Rożek 

/informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

 

7. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku za rok 2023 

oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej w Gminie Prudnik (druk nr 1517) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

- Ludmiła Lisowska 

- Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Pawlinów 

/zgodnie z pkt. 7 transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku za rok 2023 

oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej w Gminie Prudnik (druk nr 1517).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Ryszard Czeczel 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, Katarzyna Rożek 

/sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu/  

 

8. Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Gminnego Zarządu Oświaty i 

Wychowania w Prudniku za rok 2023 (druk nr 1518) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Ludmiła Lisowska 

- Maria Strońska 

- Ludmiła Lisowska (Ad Vocem) 

- Maria Strońska 

- Stanisław Mięczakowski 

- Maria Strońska 

- Maria Strońska 

- Paweł Licznar 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/zgodnie z pkt. 8 transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji z działalności rzeczowej i finansowej Gminnego Zarządu Oświaty i 

Wychowania w Prudniku za rok 2023 (druk nr 1518).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, 

Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, Katarzyna Rożek 

/informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

 

9. Sprawozdanie z działalności rzeczowo - finansowej Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego Dąbrówka w Prudniku za rok 2023 (druk nr 1519) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zofia Zeprzałka - Krzemień 

- Barbara Starzyk 

/zgodnie z pkt. 9 transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności rzeczowo - finansowej Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

Dąbrówka w Prudniku za rok 2023 (druk nr 1519).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Edward Mazur, Katarzyna Rożek 

/sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

 

10. Informacja Zarządu Spółki Zakładu Usług Komunalnych o realizacji zaleceń 

wynikających z kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w 

Prudniku 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Trojniak 

- Jarosław Szóstka 

- Władysław Podróżny 

- Marek Radom 

- Zygmunt Trojniak 

- Władysław Podróżny 

- Marek Radom 

- Stanisław Mięczakowski 

- Władysław Podróżny 

- Stanisław Mięczakowski 

- Władysław Podróżny 

- Jarosław Szóstka 

- Stanisław Mięczakowski 

- Urszula Rzepiela 

- Stanisław Mięczakowski (Ad Vocem) 
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- Władysław Podróżny 

- Zygmunt Trojniak (Ad Vocem) 

- Ludmiła Lisowska 

- Władysław Podróżny 

- Ludmiła Lisowska (Ad Vocem) 

- Paweł Licznar 

- Stanisław Mięczakowski 

- Władysław Podróżny 

/zgodnie z pkt. 10 transkrypcji/  

 

11. Gospodarka finansowa: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok (druk nr 1520) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Trojniak 

- Wioleta Zator 

- Aleksander Gacek 

/zgodnie z pkt. 11.1 transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok (druk nr 1520).  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł 

Licznar, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Rafał Bolibrzuch 

NIEOBECNI (6) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIX/1362/2024 w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok została podjęta 

/uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Prudnik na lata 2024-2027 (druk nr 1521) 

Radni dyskusji nie podjęli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik 

na lata 2024-2027 (druk nr 1521).  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Edward Mróz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (7) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIX/1363/2024 zmieniająca uchwalenie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024-2027 została podjęta 

/uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Prudnickiemu 

(druk nr 1522) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Prudnickiemu (druk nr 

1522).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (7) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIX/1364/2024 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Prudnickiemu została podjęta 

/uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

 

12. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie obciążenia nieruchomości służebnością 

gruntową (druk nr 1523) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie obciążenia nieruchomości służebnością 

gruntową (druk nr 1523).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (7) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIX/1365/2024 uchylającej uchwałę w 

sprawie obciążenia nieruchomości służebnością gruntową została podjęta 

/uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości służebnością gruntową (druk nr 

1524) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości służebnością gruntową (druk nr 1524).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (7) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIX/1366/2024 w sprawie obciążenia 

nieruchomości służebnością gruntową została podjęta 

/uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie nabycia prawa użytkowania wieczystego (druk nr 1525) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nabycia prawa użytkowania wieczystego (druk nr 1525).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (7) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIX/1367/2024 w sprawie nabycia prawa 

użytkowania wieczystego została podjęta 

/uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową oraz udzielenie 

bonifikaty od ceny nieruchomości gruntowej na rzecz Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Staszica 

1A w Prudniku (druk nr 1526) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Trojniak 

- Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik 

/zgodnie z pkt. 12.4 transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową oraz udzielenie 
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bonifikaty od ceny nieruchomości gruntowej na rzecz Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Staszica 

1A w Prudniku (druk nr 1526).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (7) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIX/1368/2024 w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż bezprzetargową oraz udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości 

gruntowej na rzecz Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Staszica 1A w Prudniku została podjęta 

/uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1527) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1527).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (7) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIX/1369/2024 w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości została podjęta 

/uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1528) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1528).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (7) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, 
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Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIX/1370/2024 w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości została podjęta 

/uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1529) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1529).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (7) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIX/1371/2024 w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości została podjęta 

/uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1529a) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1529a).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (7) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIX/1372/2024 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została podjęta 

/uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu/ 

 

13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Prudnik 

(druk nr 1530) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Urszula Rzepiela 

- Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Katarzyna Żurawiecka Kaszoid 

/zgodnie z pkt. 13.1 transkrypcji/  

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Prudnik 

(druk nr 1530).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (7) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIX/1373/2024 w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia planu ogólnego gminy Prudnik została podjęta 

/uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2024 roku (druk nr 1531) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2024 roku (druk nr 1531).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (7) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIX/1374/2024 w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie gminy Prudnik w 2024 roku została podjęta 

/uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Prudnik, 

udostępnionym dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków (druk nr 1532) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Prudnik, udostępnionym dla operatorów i 

przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków (druk nr 1532).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (7) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIX/1375/2024 zmieniająca uchwałę w 

sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Gmina Prudnik, udostępnionym dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków została podjęta 

/uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka 

ochotnika za udział w działaniu ratowniczym, szkoleniach i ćwiczeniach (druk nr 1533) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Stanisław Mięczakowski 

/zgodnie z pkt. 13.4 transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka 

ochotnika za udział w działaniu ratowniczym, szkoleniach i ćwiczeniach (druk nr 1533).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (7) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIX/1376/2024 w sprawie ustalenia 

wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ochotnika za udział w działaniu 

ratowniczym, szkoleniach i ćwiczeniach została podjęta 

/uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników w wyborach uzupełniających na ławników 

na kadencję na lata 2024-2027 (druk nr 1534) 

a) Odczytanie opinii zespołu do opiniowania kandydatów na ławników 

Przewodnicząca odczytała opinię zespołu do opiniowania kandydatów na ławników. 

/zgodnie z pkt. 13.5 transkrypcji/  

b) Przedstawienie zasad głosowania do Sądu Rejonowego w Prudniku. 

Przewodnicząca przedstawiła zasady głosowania: 

Za pośrednictwem programu eSesja, w głosowaniu tajnym wybierany jest jeden ławnik do 

Sądu Rejonowego w Prudniku, zgłoszony i zweryfikowany pozytywnie. Po wyświetleniu 

nazwiska zostanie uruchomione głosowanie. Każdy radny może oddać głos za przejęciem 

kandydatury lub przeciw przyjęciu kandydatury. 

c) Przeprowadzenie głosowania tajnego w sprawie wyboru ławników 

Głosowano w sprawie: 
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Przeprowadzenie głosowania tajnego w sprawie wyboru ławników. Głosowanie za 

przyjęciem kandydatury Wiesławy Jolanty Witkowskiej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wobec powyższego głosowania kandydatura Wiesławy Jolanty Witkowskiej została przyjęta.  

 

d) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2024-2027 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2024-2027.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (7) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIX/1377/2024 w sprawie wyboru 

ławników na kadencję w latach 2024-2027 została podjęta 

/uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Prudnik do 

partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Wspólna przygoda na pograniczu” w 

ramach Funduszu Małych Projektów w Euroregionie Pradziad Interreg Czechy - Polska 2021-

2027 (druk nr 1535) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Prudnik do 

partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Wspólna przygoda na pograniczu” w 

ramach Funduszu Małych Projektów w Euroregionie Pradziad Interreg Czechy - Polska 2021-

2027 (druk nr 1535).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (7) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIX/1378/2024 w sprawie wyrażenia 

zgody na przystąpienie Gminy Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu 

pn. „Wspólna przygoda na pograniczu” w ramach Funduszu Małych Projektów w 

Euroregionie Pradziad Interreg Czechy - Polska 2021-2027 została podjęta 

/uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu/ 
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14. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

LXXXIX Sesji Rady Miejskiej w Prudniku. 

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje 

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika. 

 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Prudniku 

Alicja Isalska 
 

Przygotował(a): Joanna Chilińska

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

 

 

  

  


